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افتتاح شعب ایران زمین و برازجان 
بانک اقتصادنوین 

بانک  »برازجان«  و  »ایران زمین«  شعب 
انجام  به منظور  این  پیش  از  که  اقتصادنوین 
منتقل شده  موقت  محل  به  بازسازی  عملیات 
بودند با اتمام عملیات بازسازی و تجهیز در محل 
گرامی  هم وطنان  به  خدمات  ارائه  آماده  قبلی 

هستند. 
اقتصادنوین،  بانک  روابط عمومی  گزارش  به 
شعبه ایران زمین )کد167( از روز شنبه 7 بهمن ماه 
1402 در محل قبلی خود به نشانی تهران، شهرک 
غرب، خیابان ایران زمین، مرکز تجاری ایران زمین 
آماده خدمت رسانی به مشتریان ارجمند است. 
تاریخ  از  )کد1521(  برازجان  شعبه  همچنین 
یادشده در محل قبلی خود به نشانی، برازجان، 
کشاورز  راه  به سه  نرسیده  امام حسین،  بلوار 

پذیرای مشتریان گرامی خواهد بود.

تغییر سرشماره پیامک های واریز و 
برداشت بانک توسعه صادرات ایران

مدیریت امور فناوری اطلاعات و امنیت فضای 
تغییر  از  ایران  صادرات  توسعه  بانک  مجازی 
سرشماره پیامک های واریز و برداشت از حساب 

های مشتریان بانک خبر داد.
به گزارش روابط عمومی بانک توسعه صادرات 
ایران، در اطلاعیه مدیریت امور فناوری و امنیت 
فضای مجازی بانک توسعه صادرات ایران آمده 
از  برداشت  و  واریز  پیامکهای  است: سرشماره 
به  توسعه صادرات  بانک  مشتریان  حسابهای 

شماره30009430 تغییر یافته است.

فرآیند انتقال سهام عدالت به ورثه 
در بانک ملی ایران

انتقال سهام عدالت متوفیان به ورثه با تکمیل 
همه مدارک مربوطه در اسرع وقت در بانک ملی 

ایران، انجام می شود. 
به گزارش روابط عمومی بانک ملی ایران،در 
درباره  بهادار  اوراق  و  بورس  اعلام سازمان  پی 
فراهم شدن امکان انتقال سهام عدالت متوفیان 
به ورثه،بانک ملی ایران نیز ساز و کارهای مربوط 
به این اقدام را فراهم کرده است. ضروری است 
ورثه گرامی پس از ثبت نام در سامانه سجام، 
تمام  و  متوفی  شناسایی  مدارک  کپی  و  اصل 
وراثت  حصر  گواهی  در  مندرج  تعیینی  وراث 
و در صورت وجود وصیت نامه متوفی را تهیه 
سامانه  به  لازم  فرآیندهای  طی  برای  و  کرده 
https://www.csdiran.ir/ میراث به آدرس
pages?page=apps  )درگاه یکپارچه ذینفعان 
بازار سرمایه( مراجعه کنند. در این درگاه، وارد 
قسمت »امور سهام عدالت متوفیان« شده و 
اطلاعات لازم را وارد و از  زمان تشکیل پرونده 
متوفی اطلاع حاصل کنند. ورثه گرامی همچنین 
از  سرمایه  بازار  ذینفعان  یکپارچه  درگاه  در 
قسمت دارایی سهام می توانند اطلاعاتی از قبیل 
امکان  عدم  یا  امکان  و  دارایی سهام  وضعیت 
تقسیم سود را ببینند.پس از اطمینان از زمان 
تقسیم سود دارایی می توانند با در دست داشتن 
بانک ملی  از شعب  به یکی  نیاز  مدارک مورد 
ایران مراجعه کنند. گفتنی است پرونده پس از 
بررسی مدارک و احراز هویت،در صورت ناقص 
نبودن مدارک ،به شرکت سمات جهت تقسیم 

دارایی و واریز وجه ارسال می شود.

برگزاری آئین تجلیل از فعالان 
حوزه آموزش

همزمان با روز جهانی آموزش طی مراسمی با 
حضور برخی مدیران ارشد و ستادی از مدرسین 

آموزشی بیمه البرز تقدیر شد.
الملل،  بین  امور  و  روابط عمومی  به گزارش 
ضمن  نشست  این  در  البرز  بیمه  مدیرعامل 
تبریک فرارسیدن سالروز ولادت مولای متقیان 
علی )ع( و روز پدر با اشاره به نقش آموزش در 
رشد و تعالی زندگی فردی و اجتماعی و همچنین 
تحول حیاتی یک سازمان گفت: آموزش تلاشی 
برای توسعه است که نقش بسزایی در تقویت 
روحیه کارکنان،بهبود ساختارو کاهش اتلاف دارد 
و بدون نیروی انسانی کارآمد و توانمند، سازمان 

ها به اهداف متعالی خود نخواهند رسید.
وی ضمن ابراز رضایت از اقدامات انجام شده 
در راستای گسترش آموزش در بیمه البرز، هزینه 
های مربوط به این حوزه را سرمایه گذاری دانست 
و خواستار تدوین برنامه ای آموزشی متناسب با 

ظرفیت و فرهنگ استان ها شد.
در  دقت  همچنین  میرقائد  رضائی  موسی 
انتخاب سرفصل ها و نیازهای آموزشی را با تمرکز 
حوزه ضروری  هر  های  و ضعف  مشکلات  بر 
برشمرد و از حمایت هیات مدیره برای تقویت 

مسائل مربوط به آموزش کارکنان خبر داد.
ضمن  نیز  البرز  بیمه  ریزی  برنامه  معاون 
آموزش،  خطیر  مسئولیت  برشمردن  ارزشمند 
تعیین استراتژی های جدید آموزشی را با هدف 
افزایش کمی و کیفی عملکرد شرکت در دستور 
کار این معاونت اعلام کرد و گفت: حرکت در 
مسیر توسعه پایدار در گرو آموزش های مبتنی 
بر استاندارد است و تمام تلاشمان را خواهیم کرد 
تا در تربیت و تقویت بار علمی و فنی مدرسین 

به بهترین نحو عمل شود.
در پایان این مراسم با حضور غلامرضا عزیزی 
البرز  بیمه  مدرسین  از  مدیرعامل  مقام  قائم 

قدردانی شد.
مدیردفترمدیرعامل،مدیر  است  ذکر  شایان 
روابط عمومی و امور بین الملل، مدیر آموزش 
و مدیر سرمایه انسانی نیز در این مراسم حضور 

داشتند.

حضور فعال بانک پارسیان در 
نخستین گردهمایی تخصصی سوخت 

و روانکارها

در نخستین گردهمایی تخصصی سوخت و 
روانکارها )F&L( که یکشنبه یکم بهمن ماه در 
سالن همایش های پیامبر اعظم )ص( دانشگاه 
اصفهان برگزار شد، بانک پارسیان به عنوان تنها 
بانک و نهادمالی حامی این گردهمایی حضوری 

چشم گیر داشت. 
در این گردهمایی که با حضور دکتر رضا کاظم 
نژاد مدیر پژوهش و فناوری و رئیس کارگروه 
تحول و پیشرفت دانش بنیان شرکت ملی پخش 
و پالایش فرآورده های نفتی و مدیران و اعضای 
هیات علمی دانشگاه اصفهان و شرکت های حوزه 
نفت ، فرآورده ها و مشتقات نفتی و میعانات 
منطقه  معاون  و  رئیس   ، شد  برگزار  گازی 
اصفهان به همراه برخی روسا و معاونین شعب 
و همچنین  این منطقه  اعتباری  کارشناسان  و 
و  عمومی  روابط  مدیریت های  کارشناسان 
بانکداری شرکتی، ضمن معرفی انواع محصولات 
و خدمات بانکی، مالی و مشاوره ای، به بررسی 
زمینه های مشارکت بانک پارسیان با این صنایع 

پرداختند.
گفتنی است؛ بانک پارسیان در سال های اخیر 
مالی  بنگاه های  مالی  تأمین  در  مؤثری  نقش 
منجمله فعالان صنعت نفت داشته است و با 
حمایت از چنین پروژه هایی توانسته است، در 
بنگاه های  گردش  در  سرمایه  چالش های  رفع 
اقتصادی و صنایع مثمرثمر باشد و زمینه رشد 
و توسعه این صنعت را بیش ازپیش فراهم کند.

سخنان  از  دیگری  بخش  در  جهرمی  بهادری 
خود گفته: »دولت تمام تلاش خود را در کنترل 
افزایش منابع واقعی و سوق  هزینه های جاری و 
دادن منابع به سرمایه گذاری های مولد بکار گرفت 
امکان  با  فراهم کردن  زا  تورم  تا یک بودجه غیر 
سمت  این  به  بتواند  تا  کند  ارائه  اقتصادی  رشد 
حرکت کند تا جلوی هر گونه افزایش هزینه های 
جاری بدون پیش بینی منابع  را بگیرد تا مانع خلق 
شود.  مردم  معیشتی  زندگی  در  آن  آثار  و  تورم 
باید از تجارب گذشته درس گرفت چرا که افزایش 
اثر  جز  چیزی  منابع  بینی  پیش  بدون  هزینه ها 

خلق تورم ندارد.«
از روز 27 آذرماه که کلیات اصلاح شده لایحه 
شد،  ارائه  مجلس  به  دولت  توسط  بودجه، 
مجلس شورای اسلامی در جلساتی به بررسی 
اما  می پردازد،  لایحه  این  مختلف  بخش های 
مسئله چگونگی محل تامین بودجه تعریف شده 
توسط دولت و تلاش برای پیشگیری از کسری 
بودجه  کلیات  در  که  است  نکته ای  دو  بودجه 

حائز اهمیت است.
به گزارش فرارو،  سخنان بهادری جهرمی درباره 
مبلغ 300 همت افزایش هزینه ها، از دیگر نکاتی 
بررسی  در  است.   شده  برانگیز  توجه  که  است 
رسیدگی به گزارش کمیسیون تلفیق لایحه بودجه 
مجلس  علنی  جلسه  در  درآمدی  بخش   1403
رئیس  بابایی  حاجی  حمیدرضا  اسلامی،  شورای 
باره  این  کمیسیون تلفیق لایحه بودجه 1403 در 
گفت: »نه تنها 300 همت )هر همت هزار میلیارد 
تومان است( به بودجه و هزینه های دولت افزوده 
سازی  شفاف  با  همت   134 بلکه  است  نشده 
است.44  کرده  پیدا  افزایش  دولت  درآمد های 
همت در نفت، 20 همت در مالیات شفاف سازی 
ارزش  بر  مالیات  با  رابطه  در  همچنین  کردیم، 
و  مجلس  است.  شده  سازی  شفاف  نیز  افزوده 
این مدت نفس مردم  تلفیق در طول  کمیسیون 
را چاق کرد نه بودجه را و به مشکل بازنشستگانی 
رسید که هیچ کس به حرفشان گوش نمی کرد. در 
پایان بررسی بودجه تمام زوایای بودجه را به اطلاع 
مردم می رسانم، ما در مجلس به دولت، نظام و 
کشور کمک می کنیم، زیرا نمایندگان دلسوزترین 

افراد نسبت به مردم هستند.«
نماینده  سخنان  در  موجود  تضاد های  وجود  با 
دغدغه  همچنان  دولت،  سخنگوی  و  مجلس 
و  مرکزی  بانک  از  استقراض  بودجه،  کسری 
افزایش احتمالی تورم از مهمترین ابهامات پیش 
رو برای لایحه بودجه است. با توجه به این شرایط، 
آیا  که  این  جمله  از  است  مطرح  پرسش هایی 
سازی  شفاف  با  بودجه،  ارقام  افزایش  یا  کاهش 
چگونه  و  است  انجام  قابل  مجلس،  ادعای  مورد 
شده  تعیین  هزینه های  پس  از  می تواند  دولت 
بودجه در  برآمده و درگیر کسری  توسط مجلس 

سال آینده نشود؟ 
فشار بودجه ای مجلس بر دولت در دوران 

انتخابات
قطع  از  »بعد  گفت:  فرارو  به  افقه  مرتضی 
ایران  برای  درآمدی  خلاء  یک  نفتی،  درآمد های 
ایجاد شد که از سال 1397 به بعد کشور را درگیر 
تا یکی دو سال پیش دولت  کسری بودجه کرد. 
هنوز منابعی داشت که جایگزین درامد های نفتی 
فروش  به  می توان  درآمد ها  این  جمله  از  کند. 
اوراق  انتشار  ظرفیت  از  استفاده  دولتی،  اموال 

قرضه و برداشت های صندوق توسعه ملی اشاره 
کرد. اما اکنون که هنوز مسئله تحریم حل نشده و 
درآمد های نفتی ما نیز به شکلی که انتظار می رود 
است؛  شده  بیشتر  مشکلات  نمی شود،  تامین 
نه  گذشت  که  سالی  در  که  بینیم  می  بنابراین 
درآمد های نفتی پیش بینی شده از سوی دولت، 
محقق شد و نه فروش اوراق، به شکلی که آقای 
منظور در شهریور ماه پیش بینی کرده بود، محقق 
شد، بنابراین دولت به شکل بی سابقه و سرسام 
آوری مالیات ها را افزایش داد )تا 50 درصد برای 
از  کند.  بودجه  کسری  جبران  مثلا  تا  آتی(  سال 
دید من زمانی که تحریم شدیم، بهترین کار این 
بود که کم کم دولت شروع به کاهش ردیف های 
این  که  حالا  کند.  غیرضروری  و  مازاد  هزینه ای 
کار را نکرده است، به دنبال این است که منابع 
درآمدی پیدا کند و، چون این منابع درآمد را پیدا 
نکرده، طبیعی است که به سراغ استقراض از بانک 

مرکزی می رود.«
وی افزود: »گرچه دولت سعی کرده با افزایش 
عمرانی،  عمدتا  هزینه های  کاهش  و  مالیات ها 
بودجه را به مجلس تقدیم کند، اما مجلسی ها 
ژست  گرفتن  حال  در  زمانی  برهه  این  در  هم 
مجلس  که  این  رغم  به  یعنی  هستند.  مردمی 
به نوعی با دولت همسو است، اما در وضعیتی 
که فصل انتخابات است و نمایندگان هم ترجیح 
از  نتیجه  در  شوند،  انتخاب  دوباره  می دهند 
خوششان  مردم  که  می کنند  استفاده  عباراتی 
بیاید. من معتقدم در این زمینه خاص، دولت 
بودجه  همیشه  مجلس  البته  می گوید.  درست 
این  در  امسال،  اما  می داد،  افزایش  را  دولت 
توجه  مورد  تا  می کند  فعالیت  پررنگ تر  زمینه 

افکار عمومی هم قرار گیرد.«

پیش بینی های درامد دولت واقع بینانه تر از 
مجلس 

این استاد دانشگاه گفت: »اگرچه مجلس عدد 
300 همت را تکذیب کرده، اما حدود 100 همت را 
تایید و اعلام کرده که ما از طریق شفاف سازی، 
منابعی را پیدا کرده ایم که دولت ندیده است. بعید 
دولت  چه  آن  از  فراتر  منابعی  مجلس  که  است 
معتقدم  درواقع  باشد.  کرده  پیدا  را  می شناسد 
اقتصادی رودررو  با وضعیت  دولت که مستقیما 
است، واقع بینانه تر برخورد کرده است. مجلس در 
وضعیت فعلی بیشتر به دنبال مردمی بودن است 
تا دقت در هزینه ها و بودجه ها. اما اگر مشکل 
تحریم ها حل نشود، خواه بودجه دولت تصویب 
می کند  معین  مجلس  که  چه  آن  خواه  و  شود 
هیچ  نهایت  در  آن،  بر  تحمیل شده  مازاد های  و 
کدام پاسخگو نخواهد بود و دولت چاره ای نخواهد 
داشت به جز استقراض از بانک مرکزی. علت هم 
مشخص است، چون دولت هیچ منبع استقراضی 
دیگری ندارد. نتیجه این شرایط هم چیزی نخواهد 
افزود:  وی  کشور.«  در  تورم  افزایش  جز  به  بود 
بودجه  کسری  تامین  و  استقراض  برای  راه  »سه 
دولت وجود دارد. اما متاسفانه همه مسیر ها به 
جز استقراض از بانک مرکزی مسدود است. یکی 
قرضه  اوراق  نه  اما  است،  قرضه  اوراق  راه ها  از 
می دهند.  وام  دولت  به  مردم  نه  و  دارد  خریدار 
علت هم مشخص است؛ چون سود اوراق قرضه 
بسیار پایین تر از نرخ تورم است. راه دوم هم که 
استقراض از خارج از کشور است عملا به خاطر 
تحریم ها، غیرقابل انجام است، بنابراین همانطور 
که اشاره کردم چاره ای به جز استقراض از بانک 
مرکزی نمی ماند. تنها راه باقی مانده این است که 
از طریق تحمیل تورم به مردم، این درآمد ها تامین 

شود. یعنی از بانک مرکزی وام بگیرند و نقدینگی 
افزایش پیدا کند و این نقدینگی، به تورم منتهی 
کسری  از  ناشی  تورم  تحمیل  این  درواقع  شود. 
بودجه، خود تبدیل به یک مالیات مازاد بر دوش 

مردم شود.«
این اقتصاددان در ادامه گفت: »این نکته مهمی 
است که بدانیم اهالی مجلس و به ویژه کمیسیون 
اقتصادی همیشه یک بال حمایتی به نام »مرکز 
بررسی  زمان  در  که  دارند  مجلس«  پژوهش های 
بودجه حضور فعالی دارد و کمک می کند تا بودجه 
از مشاوره تخصصی برخوردار باشد. خود من هم 
سابقه حضور در این مرکز را دارم. بهترین کار برای 
بهبود وضعیت بودجه کشور این است که هزینه ها 
این که به دنبال ردیف های  کاهش پیدا کند، نه 
منابع جدید درامدی وجود  بگردیم.  جدید درآمد 
ندارد و هر چه هم که برخی نمایندگان می گویند 
شفاف سازی کرده اند، رویا است. معمولا در 6 
از  ماهه دوم سال مشخص می شود که بسیاری 
که  همانطور  نیستند.  درست  بینی ها  پیش  این 
آقای منظور در شهریور ماه اعلام کرد 50 درصد 
از پیش بینی های نفتی و فروش شرکت ها محقق 
نشده است؛ بنابراین راهکار این شرایط این است 
دهیم.  کاهش  را  هزینه  ردیف های  تدریج  به  که 
در شرایطی که تحریم ها ادامه پیدا می کند، هیچ 
موازی  و  زائد  هزینه های  کاهش  جز  به  راهی 
پشت  که  هزینه هایی  نداریم.  را  بودجه  پرشمار 
بالا است و در  با قدرت  آن ها نفوذ های مختلفی 
این هزینه های موازی  نتیجه دولت و مجلس به 
موهومی  هزینه های  دنبال  به  و  نمی کنند  ورود 
در  و  نمی شود  پیدا  هم  وقت  هیچ  که  می گردند 
مردم  سفره های  به  را  تورم  سنگین  بار  نهایت، 

منتقل می کنند.«

در نه ماه اول سال 1402، شرکت بیمه آرمان شاهد رشد و عملکرد 
مثبتی بوده است که نشان دهنده تلاش های مداوم و استراتژی 

موفقیت آمیز این شرکت در بازار رقابتی بیمه است.
به گزارش روابط عمومی بیمه آرمان و به نقل از فرکانس بیمه، 
در نه ماه اول سال 1402، شرکت بیمه آرمان شاهد رشد و عملکرد 
مثبتی بوده است که نشان دهنده تلاش های مداوم و استراتژی 
موفقیت آمیز این شرکت در بازار رقابتی بیمه است. بر اساس داده ها 
و گزارش های موجود، چندین جنبه کلیدی از عملکرد بیمه آرمان 
برجسته می شوند. برای مثال، شرکت بیمه آرمان در نه ماه اول 
سال 1402 شاهد رشد قابل توجه 24 درصدی در درآمدهای بیمه ای 
بوده به طوریکه مجموع درآمدهای بیمه ای شرکت به بیش از ۸39 
میلیارد تومان رسیده است. این رشد نشان دهنده افزایش تقاضا 
و اعتماد مشتریان به خدمات ارائه شده توسط بیمه آرمان است 
و حاکی از توسعه بازار و گسترش پوشش بیمه ای در بخش های 

مختلف است.
همچنین، بیمه آرمان توانسته است با مدیریت دقیق و کارآمد، 
هزینه های بیمه ای خود را در حد متعادل نگه دارد بطوریکه رشد 
آن از 13 درصد تجاوز نکرده و به حدود 17۸ میلیارد تومان رسیده 
است. این امر نشان دهنده موفقیت بیمه آرمان در حفظ تعادل بین 
رشد و مدیریت ریسک است. بدین ترتیب بیمه آرمان موفق شده 

سود ناخالص خود را در نه ماهه امسال نسبت به سال 1401 بیش 
از 50 درصد رشد دهد و از 125 میلیارد تومان به 1۸۸ میلیارد تومان 
برساند. در نهایت، سود خالص شرکت بعد از کسر سایر هزینه های 
عملیاتی و غیرعملیاتی به حدود 7 میلیارد 763 میلیون تومان رسیده 
که بدین معناست که بیمه آرمان به ازای هر سهم 26 ریال سود 

ساخته است.
گفتنی  است بیمه آرمان که سرمایه ای 300 میلیارد تومانی دارد در 
نه ماهه امسال موفق شده زیان انباشته خود را 17 درصد کاهش 
دهد و آن را به کمتر از 40 میلیارد تومان برساند. بیمه آرمان در این 
دوره به توسعه و ارائه محصولات و خدمات بیمه ای متنوع پرداخته 
است که این امر به جذب مشتریان جدید و رضایتمندی بیشتر 

مشتریان فعلی کمک کرده است.
و  جدید  بازارهای  در  آرمان  بیمه  حضور  گسترش  همچنین، 
بخش های مختلف اقتصادی، نشان دهنده قدرت تطبیق پذیری و 

توانایی شرکت در پاسخ به نیازهای متغیر بازار است.
در مجموع، عملکرد شرکت بیمه آرمان در نه ماه اول سال 1402 
نشان دهنده یک رویکرد متعادل و موفق در مواجهه با چالش های 
بازار و نیازهای مشتریان است. این عملکرد نه تنها نشان دهنده 
سلامت مالی و پایداری شرکت است، بلکه حاکی از تعهد بیمه 
آرمان به ارائه خدمات با کیفیت و نوآورانه به مشتریان خود است.

مسیر تامین بودجه کشور از کاهش هزینه ها  و درآمدزایی کشور می گذرد! 

وندان  دوربرگردان بودجه از سفره شهر
گروه اقتصاد - علی بهادری جهرمی سخنگوی دولت، درباره چگونگی وضعیت لایحه بودجه در مجلس گفته است: »شنیدیم 300 هزار میلیارد تومان افزایش 

هزینه ها در بودجه صورت گرفته است و حتی تا دو برابر هم تخمین زده شده است«.

درآمد ناخالص بیمه آرمان بیش از »۵۰ درصد« رشد کردتا پایان ۹ ماهه اول سال

با وجود 
تضاد های 
موجود در 

سخنان نماینده 
مجلس و 

سخنگوی 
دولت، همچنان 

دغدغه 
کسری بودجه، 

استقراض از 
بانک مرکزی 

و افزایش 
احتمالی تورم 

از مهمترین 
ابهامات پیش 
رو برای لایحه 

بودجه است

تیم  معارفه  مراسم  از  سال  شش  تعاون،  بیمه  عمومی  روابط  گزارش  به 
تیم  این  کنون،  تا  روز  آن  از  و  گذشته  تعاون  بیمه  شرکت  کاراته  ورزشی 
رقابت های  فاتح  تعاون«  »بیمه  است.  کرده  کسب  زیادی  های  موفقیت 
سوپرلیگ کاراته شد، چهار کاراته کای بیمه تعاون با برتری مقابل حریفان 
کاراته  و  کردند  پیدا  دست  پیروزی  به  ملی  تیم  انتخابی  مسابقات  در  خود 
 کاهای بیمه تعاون، در ترکیب تیم ملی مسابقات قهرمانی آسیا قرار گرفتند.
اما این اقدام، چه دستاوردی برای شرکت داشته است؟ هزینه های این اقدام 
چگونه تامین می شود و آیا این روند ادامه می یابد؟ یونس مظلومی، مدیرعامل 
شرکت بیمه تعاون در گفت و گو با خبرنگار پایگاه خبری خرد و کلان به این 

سوالات پاسخ داده است: 
 آیا تجربه تیم داری در ورزش کاراته، برای شرکت بیمه تعاون موفقیت آمیز 

بوده است؟
 شرکت بیمه تعاون چند سالی است که تیم کاراته دارد. سال اول، با دو تیم 
آقایان و بانوان در مسابقات شرکت کردیم که موفق شدیم در بخش در بانوان، 
عنوان قهرمانی و در بخش آقایان، عنوان نایب قهرمانی را کسب کنیم. در دومین 
حضور نیز در سوپرلیگ کاراته کشور طی سال 1401 به مقام قهرمانی رسیدیم. 

بنابراین تجربه تیم داری ما در رشته کاراته موفقیت آمیز بوده است.
 با توجه به این که وضعیت ورزش کاراته در کشور ما، نوسانی است و با 
پیروزی و شکست های زیادی همراه است، چطور آن را به عنوان ورزش حرفه 

ای سازمان انتخاب کردید؟

 ما این رشته را برای حمایت انتخاب کرده ایم و برای این کار هم دلایلی 
داریم. نخست این که حمایت از ورزش را یک مسئولیت اجتماعی برای خود 
می دانیم. نکته دیگر این که ورزش کاراته با روح جوانمردی و گذشت و احترام 
همراه است و هیچ گونه روحیه جنگندگی و توهین و بی احترامی به رقیب در 
آن دیده نمی شود. کاراته یک ورزش سنتی است و قشر زیادی از مردم کشور 

به آن علاقه مندند.
 با توجه به این که معرفی و یا حمایت از تیم های ورزشی توسط برخی 
بنگاه های اقتصادی بزرگ دنیا سابقه دارد، آیا شما به حمایت از کاراته ادامه 

می دهید؟
ما  کشور  در  کشتی  و  والیبال  بسکتبال،  فوتبال،  مثل  هایی  ورزش   
اسپانسرهای خیلی خوبی پیدا کرده اند و ما هم خوشحالیم که ورزش، توسط 
بنگاه های اقتصادی حمایت می شود، ولی از آنجا که ورزش کاراته چندان مورد 
توجه شرکت ها نبود، ما تصمیم گرفتیم که به این حوزه ورود کنیم تا تعادلی هم 
بین رشته ها ایجاد شود. البته طبیعی است که در این انتخاب، مباحث اقتصادی 
هم موثر بود، چرا که حضور در برخی ورزش ها مثل فوتبال، بسیار گران است و 

از این رو انتخاب کاراته، بهینه بود.
تعاون در مسابقات  بیمه  کاراته  تیم  یا غیرمادی حضور   دستاورد مادی 

مختلف، برای شرکت چه بوده است؟
 عمل به مسئولیت اجتماعی و حمایت از ورزش در سطح ملی، مهمترین 
دستاورد غیرمادی است. این که ورزشکاران مورد حمایت ما در سطوح ملی مبارزه 

و مقام کسب می کنند، برای ما بسیار ارزشمند است. از سوی دیگر، هر شرکت 
و سازمانی باید خود را در معرض دید جامعه قرار دهد تا از این طریق، برند خود 
را شناسانده و تقویت کند. جامعه وقتی ببیند که یک بنگاه اقتصادی از ورزش 

حمایت می کند، گرایش بیشتری به شرکت پیدا خواهد کرد.
 هزینه اداره کردن تیم کاراته بیمه تعاون، اعزام ورزشکاران به مسابقات، 

حقوق و مزایای اعضای تیم و … از چه محلی تامین می شود؟
 هزینه هایی که صرف این تیم می شود، به عنوان بخشی از هزینه های 

تبلیغاتی شرکت بیمه تعاون در نظر گرفته می شود.
 با توجه به این که ورزش در صنعت بیمه کشور ما جنبه حرفه ای ندارد، 

پیشتازی شرکت بیمه تعاون در این زمینه تا چه اندازه مطلوب بوده است؟
 این ورزش که در سطح ملی به عنوان سوپرلیگ کاراته برگزار می شود، 
توسط رسانه ها پوشش داده می شود. پخش زنده تلویزیونی دارد و رادیو و 
تلویزیون در بخش های خبری آن را پوشش می دهند، بنابراین نام شرکت حامی 

هم از این طریق، مرتب شنیده و دیده می شود و این برای ما مطلوب است.
 با توجه به این که شرکت بیمه تعاون در سایر رشته های ورزشی نیز سابقه 
حمایت مالی از ورزشکاران و تیم آنها را دارد، آیا به تشکیل تیم در سایر رشته ها 

نیز ورود خواهد کرد؟
 ما برای ورود به سایر رشته ها برنامه ای نداریم و در حال حاضر فقط از 
رشته کاراته حمایت می کنیم. در سالهای آینده و به حسب مورد و اقتضای 

شرایط موجود، ممکن است از رشته و تیم های دیگر هم حمایت کنیم.

 به طور کلی آیا توصیه می شود که شرکت های بیمه در حوزه تیم داری در 
عرصه ورزش ورود کنند؟

 شرکت های بیمه و سایر بنگاه های اقتصادی، هر کدام استراتژی های 
خاص خود را در نحوه مدیریت دارند. برخی ممکن است به ورزش علاقه داشته 
باشند و برخی ممکن است از هنر حمایت کنند. آنچه خیلی مهم است، این 
است که شرکت ها در کنار فعالیت اصلی خود، فعالیت های جانبی و موازی هم 
داشته باشند، چون این کار به برندینگ شرکت کمک می کند. حمایت شرکت 
ها از ورزش، امور خیریه یا هنر، در نهایت باعث می شود دید مردم نسبت به 

آن برند مثبت شود.

مدیرعامل بیمه تعاون:
تجربه حمایت از »کاراته« موفقیت آمیز بود


